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Iets preciezer nog:

oe Ze voeren waarschijnlijk al wel in eigen systemen iets in

¢ Maar de export naar RIVM doen er meerdere pas als alle prikken zijn gezet

var:IEEEEE inv iVerzonden: maandag 11 januari 2021 14:09

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>;

cc: 5.1.2e ) < @minvws.nl>;

Onderwerp: FW: Cijfers stand van zaken vaccinatie

Even ter info: in de Kamerbrief voor morgen nemen we gegevens op over gemelde (d.w.z. gemeld in een registratiesysteem)
vaccinaties. Dat wordt een update voor 11 januari van deze zin:

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Tot en met 10 januari waren er door de ziekenhuizen 14.600 vaccinaties gemeld en had 96,4 procent van de gevaccineerden

toestemming gegeven voor het niet anoniem aan het RIVM melden van hun vaccinatiegegevens. Het aantal meldingen loopt achter

bij het aantal vaccinaties omdat meerdere ziekenhuizen eerst alle betrokkenen vaccineren om de vaccinatiegegevens daarna in één

keer te melden aan de centrale registratie.

Die 14.600 is de stand van zaken tot en met gisteren. Hier zit dus meteen een risico: want de minister heeft afgelopen vrijdag
via IEEE nomen dat er veel hogere getallen gevaccineerd zijn, alleen al in de ziekenhuizen (vandaar die 27.000 in de

tweet). Uitleg: gemeld en gevaccineerd zijn niet hetzelfde. Uit onze systemen halen we alleen in registratie gemelde vaccinaties.

Ziekenhuizen kiezen er voor op batchgewijs gegevens te uploaden in hun registratiesystemen. En dus ontstaat er een groot
verschil in aantallen.

Van:IEEE @minvws.nl>

Verzonden: maandag 11 januari 2021 13:09

CC: @minvws.nl>;IEEE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Cijfers stand van zaken vaccinatie

@minvws.nl>; 5.1.2e )

@minvws.nl>

Bij deze de tekst van gisteren aangevuld met de cijfers van vandaag en 1 extra uitleggende zin
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